

Referat fra bestyrelsesmøde den 14 november 2017 i Asserbo Golf Club, side 1

Deltagere: Peter Fredgaard, Signe Justesen, Hans-Otto Jørgensen, Ib Lyng og Clubmanager Kristian R. Laumann

Afbud: Stig Borg

Referent: Signe Justesen

1. SJ blev valgt som referent

2. Opfølgning:

- A. Der holdes budgetmøde d.28/11 (PF, H-O og KRL)
- B. Der holdes Introudvalgsmøde d.21/11 (CMO, TT, KRL, AC, PF og SJ)
- C. Ad evt nye havemøbler: KRL og PF vil lave et konkret oplæg til udskiftning med et par alternativer.
- D. Låneomlægning: H-O orienterede om, at låneomlægningen er på plads pr. d. 1/1-2018. Dette betyder en besparelse i de årlige ydelser på ca. 35.000 kr. I forbindelse med omlægningen bliver der et kurstab på ca. 162.000, som skal bogføres i 2017.
- E. Bag-rum: Den ansøgte byggetilladelse er på trapperne. De første skridt til byggeriet tages straks derefter. Finansieringen er på plads, og byggeriet forventes færdigt til sæsonstart 2018. I forbindelse med den nye bag-bygning nedlægges de reserverede p-pladser.
En forsikringstaksator har besigtiget det gamle bag-rum, hvor der måske er en udfordring med installationerne. Vi afventer yderligere.
- F. Sponsorstatus: 2018 ser ud til at være på plads ad de 'store' sponsorer. Der arbejdes (AKL, KRL og PF) med et nyt koncept for sponsorpleje med flere, mindre arrangementer.
- G. Medlemskategorier: PF arbejder på et konkret oplæg, som drøftes på næste bestyrelsesmøde med henblik på fremlæggelse, først på medlemsmødet i februar og dernæst på generalforsamlingen.
- H. TU oplever, at der er stort besvær forbundet med at pokalerne står hjemme hos vinderne. Muligheden for at tilknytte en frivillig 'Pokalansvarlig' til udvalget blev drøftet. Ib overvejer videre.
- I. For at sikre bedst mulig udnyttelse af banen arbejdes der på at lave fælles retningslinjer for gunstarter. Et forslag er næsten færdigt. Ib sender det færdige forslag til bestyrelsen til godkendelse.

3. Nyt fra sekretariatet:

Der er lavet APV og KRL forestår den videre proces.

4. Nye tal fra Golfspilleren i Centrum:

Tallene for 2017 foreligger nu. Alle AGC's medlemmer og greenfee gæster har været hørt. PF har analyseret, og tallene er set bedre, specielt for så vidt angår banen. Også ambassadørscoren for 'Nye i klubben' er faldet. Der skal analyseres nærmere, og det blev aftalt, at GiC fremover bruges aktivt som styringsredskab. PF laver oplæg.

Referat fra bestyrelsesmøde den 14 november 2017 i Asserbo Golf Club, side 2

5. Nye medlemmer af bestyrelsen:

Bestyrelsen kan med glæde konstatere, at Vibeke Lund, Kim Nissen og Axel Bistrup har erklæret sig villige til at stille op til bestyrelsen på generalforsamlingen 2018.

6. Medlemsmøde:

Bliver afholdt i uge 6, når salen på rådhuset er ledig. PF og SJ står for dagsorden mv.

7. Næste bestyrelsesmøde: Bliver d. 30/1-2018.

8. Actionplan: Er vedtaget under de forskellige punkter ovf.

9. Evt.

Der nedsættes en Analysegruppe, som kan hjælpe bestyrelsen med diverse fakta som beslutningsgrundlag. PF taler med Bent Christensen om at lede gruppen.

KRL orienterede om Baneudvalgets drøftelser, herunder om greenkeepernes plan for vinterarbejdet. Bestyrelsen bad om, at der foretages en prioritering af vinterarbejdet.

Peter Fredgaard
Formand

Signe Justesen

Ib Lyng

Hans Otto Jørgensen
Hon.Kasserer

Stig Borg
Hon.Sekretær